

Yellow martini kedapatan piala dicat kaca

Product Details

ID produk	SGH6005
bahan	Glass membendung barangan kaca
Crafts	Tangan dibuat stem cawan kaca
Kapasiti produk	1000 ~ 5000 unit sehari
pembungkusan	pembungkusan biasa, kotak Hadiah Individu, kotak PVC, kotak tingkap, kotak warna, kotak putih, ect.
Pemprosesan Deep	Lukisan tangan
Masa sampel	5-7 hari selepas mengesahkan.
Masa penghantaran	30-45 hari selepas sampel dan perintah yang disahkan.
Terma pembayaran	T / T 30% bayaran pendahuluan, membayar baki kerana melihat salinan bil muatan
pengangkutan	pengangkutan maritim, pengangkutan udara, penghantaran ekspres antarabangsa; tetamu ditetapkan penghantaran barang
Ciri-ciri Produk	<p>1.Certifications: FDA, Mesin basuh pinggan mangkuk Ujian,SGS, ISO9001</p> <p>2.OEM / ODM Adakah Terdapat</p> <p>3.Usage: Martini gelas wiski cawan, White Wine stemware Untuk kelab, pub atau pihak lain-lain</p> <p>perkhidmatan 4.: Pelanggan adalah yang pertama</p>

More Product Pictures



Hand-painted glass



Hubungi kami

Untuk soalan yang sering ditanya, sila klik di sini [FAQ](#). Atau dialu-alukan untuk menghubungi saya, Kate.

More Product Pictures





Office & Sample Room

[Shenzhen Sunny Glassware Co., Ltd](#) telah ditubuhkan pada tahun 1992. Kami telah dalam kawasan industri ini

selama lebih daripada 20 tahun, sebagai pengeluar profesional, kami pakar dalam mereka bentuk barangan kaca, barangan kaca pembuatan serta pengeksport. produk baris kami terdiri daripada buatan tangan untuk mesin dibuat.

Kami telah menghasilkan produk yang banyak seperti [kaca gelas](#), [kaca borosilikat](#), [kaca ditembak](#), [pasu](#), [mangkuk](#), [pemegang lilin](#), [stemware](#), [asbak](#), [tabkeware](#), [kaca driking](#), dan lain-lain.

semua penggunaan barangan kaca harian, pada keseluruhannya, terdapat lebih daripada 4000 gaya yang berbeza.

Kami mempunyai pasukan reka bentuk yang cemerlang untuk mencipta produk baru yang inovatif dan ketat QC team

untuk jaminan kualiti. OEM / ODM serverice disokong juga.



Factory Show



